
 

 

Številka: 03200-4/2014-12                                                                              K 2. točki  

Datum:    10. 4. 2014                                                                33. seje                                                                                           

       

 

Mestni svet MOL 

Mestni trg 1                                                                                                    

1000  Ljubljana 

 

 

 

Zadeva: Svetniško vprašanje SK NSi 

 

 

Spoštovani! 

 

Na podlagi 97. člena Poslovnika Mestne občine Ljubljana, dajemo v imenu Svetniškega kluba Nova 

Slovenija županu in pristojnim službam naslednje svetniško vprašanje. 

 

V torek 8. 4. 2014 je potekala otvoritev prenovljenih poročnih dvoran na Ljubljanskem gradu za 

katere je Mestna občina odštela 1.500.000,00 EUR.  

1. Glede na višino zneska prosimo za natančno specifikacijo stroškov obnove poročnih dvoran. 

2. Zanima nas kje se nahajata prejšnja lestenca, ki sta osvetljevala in krasila poročni dvorani 

pred prenovo in kje se nahaja drug notranji interier? 

3. Glede na izjave v medijih, da se je prenova dvorane začela na pobudo oz. v soglasju s 

predstavniki upravne enote Ljubljana vas prosimo za navedbo dokumenta, ki je bil podlaga 

za vaše izjave in navedbo osebe, s katero ste se o prenovi dogovarjali.  

4. Prosim, da navedete tudi višino zneska, ki ga je MOL oziroma JZ Ljubljanskih grad letno 

prejemal iz državnega proračuna zaradi uporabe poročnih dvoran oz. pripadajočih prostorov? 

5. Prosim, če navedete pravne podlage (zakon, pravilnik...) na podlagi katerih bi lahko bil 

Ljubljanski grad, glede porok, obravnavan drugače, obravnavan prednostno v primerjavi z 

drugimi primernimi objekti (gradovi, graščinami, dvorci...) na območju Ljubljane in v okolici 

Ljubljane. 

 

Glede na vašo skrb za bodoče mladoporočence, ki jo izražate v svojih izjavah, SK NSi daje pobudo, 

da v soglasju z upravno enoto Ljubljana, vsem, ki to želijo, omogočite brezplačno uporabo prostorov 

v Mestni hiši, ki so se pred časom že uporabljali in kjer je prav tako na voljo ustrezna infrastruktura. 

To bi bil vaš konkreten prispevek k znižanju stroškov, ki jih imata bodoča mladoporočenca ob 

organizaciji tega pomembnega koraka.  

 

 

 

Lep pozdrav, 

 
Mojca Kucler Dolinar 

           Vodja Svetniškega kluba NSi 
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